# 著作財產權授權同意書

本人 作 系统 為 "A world in CYUT" (下稱本作品)之著作人, 享有著作財產權, 謹此同意著作財產權及再授權著作財產權歸屬於朝陽科技大學。 本人同意约定如下:

## 第一條:

本作品係本人之原始創作,並未公開發表或展出,亦未曾獲其他單位獎項或補助,絕無侵害他人著作之事宜,若有涉及智慧財產權之侵權及不法行為,本人願負相關之法律責任。

# 第二條:

本人同意著作財產權及再授權著作財產權歸屬於主辦單位,主辦單位對於得獎作品之著作權享有無償使用權,日後不限地域、次數、時間得公開播放、公開推廣、重製、編輯之權利,且不另支付得獎人稿費及版稅,本人無異議亦不另行索取費用。

# 第三條:

本人作品如有仿冒或抄襲他人作品、著作權不明、違反著作權相關法令、不符合本徵選辦法者,如經查證屬實,主辦單位得遷予取消得獎資格,並追回獎金。

# 第四條:

如有其他未盡事宜,主辦單位保有自行增訂、删除本活動內容之權利,活動若有需變更的項目、條款、辦法,皆透過本活動網站公告。若是參賽者無法接受活動網站變更後結果,則參賽者有權放棄參賽資格。

## 第五條:

參與本活動需符合活動公告之注意事項及相關規範,如有違反則視為放棄參賽資格,參 賽者之違法事由概由其自行負責。

### 第六條:

本授權同意書以中、英文作成。若有爭議,以中文本為準。簽約當事人各執正本一份,均自本人與朝陽科技大學雙方完成簽署之日起生效。

## 此致

## 朝陽科技大學

立同意書人: 知如 (簽章)

護照號碼: E2073958

住址:台中市霧峰區 古蜂路 218卷 2號 5樓 , 413

電話: 0975308413

# Copyright Licensing Agreement

1, 14 月 43. am the author of the ARTICLE A world in CYUT" the Article) and own the copyrights of the Article, hereby authorize Chaoyang University of Technology the copyright licensing of the Article.

I HEREBY AGREE as follows:

## Article 1

I hereby declare and warrant that the ARTICLE does not infringe on any intellectual property rights of any third party, and will bear all the liability and compensation if any infringement happens.

#### Article 2

I authorize herewith Chaoyang University of Technology the copyright licensing of the Article to republish or reuse any part of the ARTICLE in any platform or any purpose with free use of the rights.

#### Article 3

I hereby declare and warrant that the ARTICLE does not infringe on may intellectual property rights of any third party, and will bear all the liability and compensation if any infringement happens.

#### Article 4

Chaoyang University of Technology reserves the rights to add and delete contents if relevant terms and conditions are changed or not fully regulated. Items, regulations, and methods to be changed will be announced on the official website. If contestants cannot accept these changes, they are allowed to forfeit participation in the event.

### Article 5

I will follow the rules of the activity, and take full responsibility should there be any illegal conditions.

# Article 6

This agreement shall be executed in Chinese and English. In the case where there is any discrepancy between the Chinese version and the English version, the Chinese version shall prevail. Both parties obtain an original copy which will be effective upon signature by both parties.

TO

**Chaoyang University of Technology** 

Author's Name: Sprystyff
Passport Number: E 207 3958

(Signature)

Address: Alley 218, Jifeng. Road, Wufeng District, Taichung Lity, 413, No. 2, Floor 5 Telephone Number: 0975308423

Telephone Number:

(yyyy/mm/dd)